
Stránka č. 1 

 

Zápis z veřejného zasedání č. 4/2019 
 

konaného 26. 6. 2019 od 18:30 hodin 

v zasedací místnosti OÚ Rynholec  

 

Přítomno 12 občanů, 

7 zastupitelů obce 

 

 

 Starosta obce zahájil v 18:30 hodin veřejné zasedání, přivítal občany a seznámil je s 

programem: 

 

1) Kontrola usnesení z minulého veřejného zasedání 

2) Rezignace na mandát zastupitele obce Ing. Miroslava Tlustého 

3) Slib nastupujícího zastupitele Bc. Roberta Smolky 

4) Pronájem nebytových prostor – hudební zkušebna 

5) Záměr prodeje pozemku 563/1 – zastavěná plocha a nádvoří 97 m2 

6) Informace k výstavbě komunikací za bývalou školou 

7) Informace k dostavbě sokolovny 

8) Změna stavu výkonu funkce starosta a místostarosta od 1.7.2019 

9) Rozpočtové opatření č. 4/2019 

10) Různé (Místní akční skupina Rakovnicko, darovací smlouva na převod 

radiokomunikačního zařízení) 

 

Jako zapisovatel je navrhován p. Dvořák, jako ověřovatelé pp. Roštínská a Drábek. 

 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují program veřejného zasedání č. 4/2019, zapisovatele 

a ověřovatele. 

 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 0  

 

1) Kontrola usnesení z minulého veřejného zasedání 

 

P. Dvořák provedl kontrolu usnesení č. 3/2019 a konstatoval, že všechny uložené úkoly 

byly splněny. 

 

Vzato zastupiteli na vědomí  

 

 

2) Rezignace na mandát zastupitele obce ing. Miroslava Tlustého 

 

Starosta přečetl rezignační dopis Ing. Tlustého na mandát zastupitele podle ustanovení § 55 

odst. 2, písm. b) z.č. 491/2001 Sb., který byl doručen na obecní úřad 12. 6. 2019. 

 

Vzato zastupiteli na vědomí  
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3) Slib nastupujícího zastupitele Bc. Roberta Smolky 

 

Starosta obce představil nového zastupitele Bc. Roberta Smolku, který nahradí Ing. 

Miroslava Tlustého. Následně starosta přečetl slib zastupitele, který Robert Smolka ústně i 

písemně složil. 

 

V souvislosti s odstoupením Ing. Tlustého navrhuje starosta obce, aby Robert Smolka 

vykonával funkci předsedy investičního výboru. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují Bc. Roberta Smolku jako předsedu investičního 

výboru s odměnou ve výši 2.950 Kč měsíčně od 1. 7. 2019. 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 1 (Smolka) 

 

 Dále starosta navrhuje jako předsedu sportovního výboru Michala Drábka, který již 

v současnosti vykonává funkci předsedy finančního výboru. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují Michala Drábka jako předsedu sportovního výboru 

s celkovou odměnou ve výši 5.900 Kč měsíčně od 1. 7. 2019.  

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 1 (Drábek) 

 

 

4) Pronájem nebytových prostor – hudební zkušebna 

 

Starosta obce přednesl žádost o pronájem nebytových prostor v suterénu sokolovny 

(původní šatna) o rozměrech 10,7 x 4,1 m2, který by byl využíván jako hudební zkušebna. Po 

kalkulacích byl pronájem stanoven za částku 2.500 Kč za měsíc. Dále starosta navrhuje uzavřít 

smlouvu zatím na 1 rok, se zkušební dobou 2 měsíce a výpovědní lhůtou 1 měsíc. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují pronájem místnosti v suterénu sokolovny o velikosti 

44 m2 za částku 2.500 Kč pro p. F. D. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

 

 

5) Záměr prodeje pozemku 563/1 – zastavěná plocha a nádvoří 97 m2 

 

Starosta přednesl žádost p. A.M. o prodej pozemku 563/1. Záměr prodeje pozemku byl 

řádně zveřejněn na úřední desce. Jedná se o pozemek na Lauře, který v minulosti využívala p. 

K.P. Podle schválené cenové mapy je cena pozemku stanovena na 150 Kč/m2, takže výsledná 

cena činí 14.550 Kč. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují prodej pozemku 563/1 o výměře 97 m2 dle žádosti za 

částku 14.550 Kč. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  
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6) Informace k výstavbě komunikací za bývalou školou 

 

Starosta obce seznámil přítomné s aktuálním stavem výstavby komunikací za bývalou 

školou. V současnosti je podepsána smlouva s firmou Aquarius a předány veškeré dokumenty, 

stavba by měla začít v 1 – 2 týdnu měsíce červenec 2019, někdy přelom září a října 2019 by 

mělo být hotovo. Mezitím obec obdržela stavební povolení na vybudování chodníku podél 

zahrady u Drábků, kde by měl být vybudován chodník – cyklostezka, který následně propojí 

cyklostezku z Nového Strašecí na Lány. Podrobnosti starosta připraví na příští VZ. 

 

Vzato zastupiteli na vědomí  

 

 

7) Informace k dostavbě sokolovny 

 

Starosta obce seznámil přítomné s aktuálním stavem rekonstrukce sokolovny, je hotová 

hrubá stavba přístavby, krov, v posledních 14 dnech je založeno nové oplocení, práce probíhají 

dle plánu a předpokládá, že cca v polovině srpna 2019 by mělo být hotovo, někdy od začátku 

září 2019 by mohla být sokolovna využívána celá. Oplocení s podezdívkou bude vybudováno 

do horního rohu podél silnice, zbytek bude řešen sloupky a drátěnkou. 

 

Vzato zastupiteli na vědomí  

 

 

8) Změna stavu výkonu funkce starosta a místostarosta od 1. 7. 2019 

 

 Starosta obce navrhl změnu výkonu funkce starosty a místostarosty Prokeše jako uvolněné 

s termínem od 1. 7. 2019. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují změnu výkonu funkce starosty z neuvolněné na 

uvolněnou s platností od 1. 7. 2019. 

 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 1 (Dyntar) 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují změnu výkonu funkce místostarosty p. Prokeše 

z neuvolněné na uvolněnou s platností od 1. 7. 2019. 

 

Pro – proti – zdržel se 

6 – 0 – 1 (Prokeš) 

 

9) Rozpočtové opatření č. 4/2019 

 

Předseda finančního výboru p. Drábek přečetl rozpočtové opatření č. 4/2019 a vysvětlil 

jednotlivé položky. Starosta dovysvětlil položku ohledně čističky odpadních vod a její obsah 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují rozpočtové opatření č. 4/2019. 

 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  
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10) Různé (Místní akční skupina Rakovnicko, darovací smlouva na převod 

radiokomunikačního zařízení) 

 

- p. Dvořák seznámil přítomné s činností Místní akční skupiny Rakovnicko a jejich 

žádostí o prodloužení působnosti skupiny v územním obvodu obce pro období 2021 – 

2027. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují působnost Místní akční skupiny Rakovnicko o. p. s. 

v územním obvodu obce Rynholec pro programové období 2021 – 2027. 

 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0 

 

- starosta obce vysvětlil okolnosti ohledně darovací smlouvy radiokomunikační techniky 

(vysílačky) z majetku HZS Středočeského kraje do majetku obce. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují darovací smlouvu  radiokomunikační techniky 

z majetku HZS Středočeského kraje do majetku obce Rynholec. 

 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0 

 

- starosta obce přednesl návrh o dopuštění požární nádrže „Nádržka“ z vodovodního řádu 

jako v minulých letech. Cena je řádově cca 30.000,- Kč. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují dopuštění požární nádrže. 

Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  

 

 

- V souvislosti s tímto byl vznesen dotaz ze strany občanů, zda má někdo povoleno čerpat 

vodu z nádržky na zalévání a koupání psů. Starosta odpověděl, že nikdo nemá povolení 

k čerpání vody a koupání psů je v Nádržce také zakázáno. Starosta dále uvedl, že 

v případě, že bude někdo při těchto činnostech občany viděn, je třeba zavolat buď 

Městskou polici Nové Strašecí, starostu nebo místostarosty, aby bylo možné toto řešit. 

Budou doplněny dodatkové tabulky. 

- P. L.B. se vznesl dotaz, zda p. Tlustý uvedl důvod rezignace, p. starosta odpověděl, že 

v rezignačním dopisu žádný důvod není uveden. 

- P. R.S. podal informace o konání dětské olympiády na fotbalovém hřišti a v okolí dne 

30. 6. 2019 a požádal o posekání trávy v rohu za hřištěm a kolem workoutového hřiště. 

Starosta odpověděl, že toto je zajištěno ze strany správce hřiště p. Hamouze a mělo by 

to být provedeno ve čtvrtek nebo pátek před akcí. 

- P. R.S. dále uvedl, že hlína u workoutového hřiště je plná plevelu a ne trávy, která tam 

měla být vyseta. Starosta odpověděl, že výsadbu trávníku bude u firmy Arborea 

reklamovat, jakmile se p. Zápal vrátí z dovolené.  

- P. Drábek požádal o ohrazení hromad hlíny nějakou páskou, aby byl vyznačen zákaz 

vstupu na hlínu v průběhu dětské olympiády. Starosta přislíbil pásku zajistit. 
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Vzhledem k tomu, že nebyly další dotazy či připomínky ze strany zastupitelů nebo občanů, 

bylo veřejné zasedání v 19:20 hodin p. starostou ukončeno. 

 

 

Ověřovatel:            Ověřovatel: 

 

 ____________       _____________ 

 Jana Roštínská         Michal Drábek 

 

 

 

Starosta obce 

 

____________ 

Jaromír Dyntar 

 

 


